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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 2 stycznia 2023 roku 

Numer: 1 / 2023 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: kosztów rewaloryzacji przestrzeni płyty Starego Rynku 

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2022 roku, poz. 559 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2020 roku, poz. 6997), uprzejmie proszę 

o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Jesienią 2021 roku rozpoczęte zostały prace związane z rewaloryzacją przestrzeni płyty 

Starego Rynku w Poznaniu wraz z przekształceniem fragmentu bloku śródrynkowego (ulicy 

Jana Baptysty Quadro) w pasaż kultury. Prace te mają zostać zakończone do jesieni 2023 

roku. Ta kluczowa inwestycja najważniejszego placu naszego miasta, mająca ogromne 

znaczenie dla funkcjonalności, wizerunku i prestiżu Starego Rynku, wywołuje wielkie 

zainteresowanie mieszkańców, właścicieli nieruchomości i przedsiębiorców ze Starego 

Miasta, a także wielu innych poznaniaków i turystów. 

 

Inwestycja ta realizowana jest z budżetu miejskiego i ze wsparcia finansowego Unii 

Europejskiej (Europejski Fundusz Rozwoju Regionalnego) w ramach Wielkopolskiego 

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 - 2020 - działanie 9.2. „Rewitalizacja 
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miast i ich dzielnic, terenów wiejskich, poprzemysłowych i powojskowych”. Ponadto koszty 

związane z rewaloryzacją sieci infrastruktury podziemnej w rejonie Starego Rynku 

finansowane są przez podmioty dysponujące tą infrastrukturą.  

 

Pierwotne koszty inwestycji ulegały zmianom, kolejno w stadiach: tworzenia założeń 

i szacunków, prac koncepcyjnych, konsultacji, prac projektowych, tworzenia i zmian 

kosztorysu, uzyskania wsparcia finansowego Unii Europejskiej, prowadzenia postępowań 

przetargowych i obecnie wykonawstwa, a to ze względu na różne okoliczności wewnętrzne 

i zewnętrzne.  

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) jakie były pierwotnie zakładane koszty rewaloryzacji przestrzeni płyty Starego Rynku 

(w tym w stadiach: tworzenia założeń i szacunków, prac koncepcyjnych, konsultacji, prac 

projektowych, tworzenia i zmian kosztorysu, uzyskania wsparcia finansowego Unii 

Europejskiej, prowadzenia postępowań przetargowych), 

 

2) jakie są finalne albo aktualnie zakładane koszty rewaloryzacji przestrzeni płyty Starego 

Rynku, 

 

3) do jakich zmian doszło w zakresie kosztów rewaloryzacji przestrzeni płyty Starego 

Rynku, a także z jakich przyczyn doszło do tych zmian, 

 

4) w jakich kwotach rewaloryzacja przestrzeni płyty Starego Rynku jest finansowana 

z budżetu miejskiego, ze wsparcia finansowego Unii Europejskiej i z zasobów podmiotów 

dysponujących sieciami infrastruktury podziemnej, 

 

5) do jakich zmian może jeszcze dojść w zakresie kosztów rewaloryzacji przestrzeni płyty 

Starego Rynku, a także z jakich przyczyn może dojść do tych zmian. 

 

 

 (-) Andrzej Rataj 


